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RG.0002.9.2019 
 

 
PROTOKÓŁ NR IX/2019 

przebiegu obrad IX Sesji Rady Gminy Krokowa VIII kadencji 
odbytej w dniu 25 kwietnia 2019 roku o godz. 14.00 

na Sali Narad Urzędu Gminy Krokowa, ul. Żarnowiecka 29 
 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
Przewodniczący Rady Gminy Krokowa Marek Krzebietke dokonał otwarcia IX Sesji  Rady Gminy 

Krokowa VIII kadencji. Powitał radnych i zaproszonych gości.  

Następnie stwierdził, iż w sesji zgodnie z listą obecności uczestniczy 13 Radnych, co stanowi quorum 

przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Nieobecni są Radni Dorota Goyke, Ireneusz Łepek. /lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu/.  

Wobec braku propozycji zmian porządek obrad przedstawia się następująco: 

   1. Sprawy regulaminowe: 
1. otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. przyjęcie protokołu z sesji nr VI, VII i VIII, 

3. usprawiedliwienie radnych nieobecnych na ostatniej sesji. 

   2.  Wręczenie zaświadczeń o wyborze Sołtysom Sołectwa Brzyno i Wierzchucino. 
   3. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2018. 
   4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
   5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 
   6. Interpelacje i zapytania radnych. 
   7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. zmian budżetu Gminy na 2019 rok, 

2. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krokowa, 

3. zmiany uchwały w sprawie opłaty miejscowej, 

4. umowy partnerskiej pomiędzy Gminą Krokowa a Gminą Czorsztyn, 

5. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej oznaczonej nr 48/2, 48/3 i 48/4 położonej  

w Jeldzinie, gm. Krokowa, 

6. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej oznaczonej nr 160/4 położonej w Jeldzinie, gm. Krokowa, 

7. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą na nieruchomość gminną 

oznaczoną nr 334/5 położona w obrębie Minkowice, gm. Krokowa, 

8. wyrażenia zgody na przeniesienie prawa własności części nieruchomości w trybie art.231 §1 Kodeksu Cywilnego, 

9. wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 414/5 położonej w Sławoszynie, gm. 

Krokowa, 

10. ustanowienia służebności przejazdu i przechodu przez nieruchomość stanowiącą współwłasność Gminy Krokowa, 

11. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Krokowa, w gminie 

Krokowa, 

12. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu zwartych 

obszarów rolnych i leśnych, położonego w rejonie części „Łąk Odargowskich”  

i części „Łąk Karwieńskich”, gmina Krokowa. 

   8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na sesji. 
     9. Wolne wnioski radnych. 
    10. Zakończenie obrad.  

                                                                                                                                                              
PPKT 2 przyjęcie protokołu z sesji nr VI, VII i VIII; 

Protokół z sesji nr VI – brak uwag do treści protokołu. Protokół został przyjęty przez Radę Gminy. 

Protokół z sesji nr VII – brak uwag do treści protokołu. Protokół został przyjęty przez Radę Gminy. 

Protokół z sesji nr VIII – brak uwag do treści protokołu. Protokół został przyjęty przez Radę Gminy. 

PPKT 3 usprawiedliwienie radnych nieobecnych na ostatniej sesji. 

W obradach VII Sesji Rady Gminy Krokowa w dniu 28 marca 2019 roku uczestniczyło  

14 radnych. Nieobecny był Radny Piotr Okoń. Usprawiedliwienie wpłynęło do biura rady. 

 

W obradach VII Sesji Rady Gminy Krokowa w dniu 8 kwietnia 2019 roku uczestniczyli  

wszyscy radni.  
Zamknięto punkt 1 porządku obrad. 
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Ad. 2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze Sołtysom Sołectwa Brzyno i Wierzchucino. 
Przewodniczący Rady Gminy oraz Wójt Gminy wręczyli nowo wybranym sołtysom Sołectwa Brzyno i 

Wierzchucino zaświadczenia o wyborze. 
Zamknięto punkt 2 porządku obrad. 
Ad. 3. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2018. 
Ocenę przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Danuta Mroczkowska. 

Radni nie zgłosili pytań do tego opracowania. 

Zamknięto punkt 3 porządku obrad. 
Ad. 4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Krokowa.  
Zamknięto punkt 4 porządku obrad. 
Ad. 5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Marek Krzebietke.  
Zamknięto punkt 5 porządku obrad. 
Na sali znajduje się 14 Radnych. 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Ireneusz Łepek: 

- w sprawie drogi w Wierzchucinie od Szkoły – znajduje się tam słup, który stoi na środku ulicy, a miał 

zostać przeniesiony. 

- most w Wierzchucinie przy gospodzie – deski a moście są luźne  

- zjazd z mostu – chodzi o przycięcie asfaltu. Zgłosiłem to do Rejonu Dróg, ale powiedzieli, że zgłosić 
to powinna gmina. 
Zamknięto punkt 6 porządku obrad. 
Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
PPKT 1 zmian budżetu Gminy na 2019 rok, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Anna Nowak. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem IX/92/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr IX/92/2019 została podjęta. 
PPKT 2 zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krokowa, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Anna Nowak. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem IX/93/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr IX/93/2019 została podjęta. 
PPKT 3  zmiany uchwały w sprawie opłaty miejscowej, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Anna Nowak. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem IX/94/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr IX/94/2019 została podjęta. 
PPKT 4 umowy partnerskiej pomiędzy Gminą Krokowa a Gminą Czorsztyn, 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem IX/95/2019.  
Głosowanie: 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
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Uchwała Nr IX/95/2019 została podjęta. 
PPKT 5 wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej oznaczonej nr 48/2, 48/3 i 48/4 położonej  

w Jeldzinie, gm. Krokowa, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Maria Rozbicka – Szyndler. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem IX/96/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr IX/96/2019 została podjęta. 
PPKT 6 wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej oznaczonej nr 160/4 położonej w Jeldzinie, 

gm. Krokowa, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Maria Rozbicka – Szyndler. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem IX/97/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr IX/97/2019 została podjęta. 
PPKT 7 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą na 

nieruchomość gminną oznaczoną nr 334/5 położona w obrębie Minkowice, gm. Krokowa, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Maria Rozbicka – Szyndler. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem IX/98/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr IX/98/2019 została podjęta. 
PPKT 8 wyrażenia zgody na przeniesienie prawa własności części nieruchomości w trybie art.231 §1 

Kodeksu Cywilnego, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Maria Rozbicka – Szyndler. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem IX/99/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr IX/99/2019 została podjęta. 
PPKT 9 wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 414/5 położonej w 

Sławoszynie, gm. Krokowa, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Maria Rozbicka – Szyndler. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem IX/100/2019.  
Głosowanie: 

 

 
Uchwała Nr IX/100/2019 została podjęta. 

PPKT 10 ustanowienia służebności przejazdu i przechodu przez nieruchomość stanowiącą 

współwłasność Gminy Krokowa, 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 
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Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Maria Rozbicka – Szyndler. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem IX/101/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr IX/101/2019 została podjęta. 
PPKT 11 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi 

Krokowa, w gminie Krokowa, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Maria Rozbicka – Szyndler. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem IX/102/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr IX/102/2019 została podjęta. 
PPKT 12 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części terenu zwartych obszarów rolnych i leśnych, położonego w rejonie części „Łąk Odargowskich”  

i części „Łąk Karwieńskich”, gmina Krokowa. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Maria Rozbicka – Szyndler. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem IX/103/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr IX/103/2019 została podjęta. 
 
Zamknięto punkt 7 porządku obrad. 
Ad. 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na sesji. 
Na sesji w dniu 28 marca ustne interpelacje na sesji złożyli Radni  Andrzej Lieske i Tadeusz Goyke. 

Odpowiedzi składającym interpelację udzielił ustnie Wójt Gminy podczas sesji. 
Zamknięto punkt 8 porządku obrad. 
Ad. 9. Wolne wnioski radnych. 
Wiceprzewodnicząca Maria Wiśniewska: chciałabym podziękować Radzie Gminy Krokowa za 

przekazanie kwoty 30 tyś. zł na zakup szafek uczniów  Szkoły Podstawowej w Krokowej. 

Chciałabym również zapytać jak daleko zaawansowany jest wniosek w sprawie finansowego wsparcia 

szkoły Podstawowej w Wierzchucinie. Czy rzeczywiście otrzymamy pomoc Rządu. A jeśli tak to czy 

zdążymy do 1 września. 

Wójt Gminy: wniosek został złożony do Prezesa Rady Gminy Ministrów przez Wojewodę 
Pomorskiego. Wnioski są rozpatrywane na przełomie czerwca i lipca. Jesteśmy przygotowani do 

przetargu – czekamy na potwierdzenie i rozstrzygnięcie. Nie wiem czy zdążymy do 1 września dlatego 

ujęliśmy w przetargu termin koniec grudnia 2019. Natomiast dołożymy wszelkich starań, żeby 

przynajmniej część izb lekcyjnych była gotowa na 1 września.  

Radny Zygmunt Piontek: proszę, aby wystąpić z pismem do Zarządu Dróg Wojewódzkich na odcinku 

drogi 213 od Wierzchucina do jeziora, jadąc z Wierzchucina po prawej stronie tworzą się zagłowienia 

– aby je usunąć, nie wiem czy jeszcze jest na to gwarancja. 

Radny Tadeusz Goyke – droga powiatowa w stronę Dębek – mamy tam chodnik, który był wykonany 

częściowo czynem społecznym - z informacji od sołtysa wynika że ten chodnik za chwilę wpadnie do 

rowu. Druga sprawa na komisjach prosiliśmy o wykonanie takiego spisu terenów zielonych – czy ten 

spis został wykonany? 

Radny Ireneusz Łepek: co z zamiataniem dróg gminnych i powiatowych w Wierzchucinie? Jak 

wygląda sytuacja.  

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 
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Wójt Gminy: gminne drogi będą zamiatane i jeżeli chodzi o powiatowe to również, bo jesteśmy w 

kontakcie i mamy taką informację. Jeżeli chodzi o chodnik to zgłosimy ten problem, nie można 

dopuścić do dewastacji tego chodnika. Spis terenów zielonych -  z informacji które mam, został 

zrobiony i przedstawiony KPK. 

Radny Józef Bradtke: co się dzieje z drogą Kłanino-Świecino – położono tylko jedną warstwę. I co z 

drogą Lubocino-Tyłowo. 

Wójt Gminy: ta inwestycja powiatowa, która się odbywa, rzeczywiście trochę wyhamowała. Wczoraj 

trwały tam prace, nie wiem jak dzisiaj. Jesteśmy omówieni na podpisanie umowy z leśnictwem na 

drogę Tyłowo-Lubocino na 30 kwietnia. 

Radny Tadeusz Goyke: wczoraj wpłynęło pismo o wszczęciu postępowania w sprawie stwierdzenia 

nieważności uchwały. Z czym to się wiąże, że tak dużo uchwał mamy. 

Radca Prawny Anna Zymni: uchwała o opiece nad zwierzętami bezdomnymi była wielokrotnie 

konsultowana przez odpowiednie służby. Nie wniosły żadnych zastrzeżeń. Program ten jest uchwalany 

corocznie i  walczymy z Wojewodą, bo corocznie zmieniają się wymagania Pana Wojewody. W tym 

roku Pan Wojewoda zażyczył sobie, żebyśmy zamieścili konkretne informacje dotyczące 

wydatkowania środków na gabinety weterynaryjne i umieścili je w programie. W mojej ocenie nigdzie 

nie jest powiedziane, że my w uchwale mamy wpisywać konkretne kwoty na konkretne czynności. 

Każdorazowa zmiana takiej kwoty będzie powodowała zmianę uchwały, ponowne konsultację i 

publikowanie. 

Radny Tadeusz Goyke: a co ze statutami sołeckimi? 

Radca Prawny: jest zawiadomienie o wszczęciu postępowania. Po rozmowach z Urzędem 

Wojewódzkim zmienimy zapisy, ale nie do końca w takim kierunku jakie są oczekiwania Pana 

Wojewody. Dlatego, że Pan Wojewoda powołuje się na Konstytucje, i tego nie kwestionujemy, ale 

musimy też tutaj zastosować ustawę Kodeks wyborczy. Cały czas są wątpliwości dotyczące spisu osób 

uprawnionych do głosowania. Rzeczywiście te zapisy budzą wątpliwości, natomiast my musimy się 
kierować również ustawą o samorządzie gminnych i wyborach do samorządu gminnego. 

Po naszych rozmowach z służbami Wojewody oni też zaczynają analizować te swoje zarzuty. 

Wójt Gminy: bezsprzecznie należy wyznaczyć granice sołectw także i granice miejscowości. Następne 

trzy uwagi dotyczyły sposobu głosowania. Dzisiaj już nie ma znaczenie zameldowanie tylko stałe 

zamieszkiwanie. Stałe zamieszkiwanie jest zdefiniowane, tylko jak to sprawdzić – to już jest problem. 

Kiedyś sołtysi potwierdzali stałe zamieszkiwanie na terenie sołectwa. Przy okazji powinniśmy też 
poprawić nasze wewnętrzne sprawy jak wybory do rady sołeckiej. Odpowiedzieliśmy Wojewodzie, że 

przygotujemy nowelizacje tej uchwały i ponownie ją złożymy i przeprowadzimy konsultacje 

społeczne. 
 Zamknięto punkt 9 porządku obrad. 
Ad. 10. Zakończenie obrad.  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Marek Krzebietke podziękował 

wszystkim uczestnikom sesji za przybycie i zamknął obrady IX sesji Rady Gminy Krokowa  

VIII kadencji. 
Zamknięto punkt 10 porządku obrad. 
Na tym protokół zakończono. 

Protokół liczy 5 ponumerowanych stron. 

Wykazy imiennych głosowań Radnych Rady Gminy Krokowa przeprowadzonych na sesji stanowią 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Protokołowała:   Przewodniczył: 
Dominika Olszewska           Marek Krzebietke 

    


